

"共生关系" "Symbiosis"



"透过阳光,叶子的纹路清晰可见" "Through the sunlight, the lines of the leaves are clear"



"注视这她的眼睛,我全新的意识到鸭子的生命存在与我没有区别,我与她是完全平等的享受这地球"
"Looking into her eyes, I realized that the existence of the duck's life is no different from mine, and I share this earth with her completely equally"



"蜗牛的卵呈淡黄色,黄豆大小,外层质感微脆。" "The eggs of the snails are light yellow, the size of soybeans, and the outer layer is slightly crispy."



"非洲螺,生物入侵品种, 我曾经见过其他居民批量的 踩死他们,我很想知道他们 是如何影响小区环境的。"







"在阳光与水的共同作用下,墙面投影出水面的波动" 图片无法呈现它的美 video I & II

"Under the combined action of sunlight and water, the walls project the fluctuations of the water surface" Pictures can't show its beauty video I & II



"巴西红耳龟,生物入侵品种,在湖里长得很好" Video III & IV "Brazilian red-eared turtle, an invasive species, thrives in the lake"

Video III & IV



这是针对一盆植物的探索,我很排斥这种将植物/自然禁锢与特定位置 的行为,对横平竖直的追求刻录在城市建设的基因里,但自然却能将 混沌与规律结合在一起,创造出更高纬的美,例如叶脉的纹路。

This is an exploration of a pot of plants. I reject this behavior of confining plants/nature to a specific location. The pursuit of horizontal and vertical is inscribed in the genes of urban construction, but nature can combine chaos and law., creating a higher latitude beauty, such as the veins of a leaf.







"即使这个盆不大,却有很多蜗牛在此生活。"
"Even though this plant pot is not big, there are many snails living here."





"我偶然间拍下了蚂蚁猎杀蜘蛛的画面。" "I accidentally photographed ants hunting spiders." video V

